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Sakliste 
 
Saksnr. Arkivsaksnr. Arkivkode Tittel  
003/21 21/525 FE-033 Godkjenning av protokoll  
004/21 21/525 FE-033 Referatsaker  
005/21 21/448 FE-151 Budsjett 2022 - økonomiplan  2022-2025 

- uttalelse eldreråd 
 

 
 
 

003/21 Godkjenning av protokoll 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Protokoll fra møtet 15.10.2021 godkjennes.  
 
 
Behandling 
, foreslått av ,  
Eldrerådets medlemmer foreslår: Godkjenning av protokoll utsettes.  
 
Godkjenning av protokoll utsettes. Enstemmig vedtatt 
 
ELD - 003/21 Vedtak: 
Godkjenning av protokoll utsettes.  
 

 
 
004/21 Referatsaker 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Referatsakene tas til orientering.  
 
 
Behandling 
, foreslått av ,  
Eldrerådets medlemmer foreslår: Referatsakene utsettes.   
 
Referatsakene utsettes.  Enstemmig vedtatt 
 
ELD - 004/21 Vedtak: 
Referatsakene utsettes.   
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005/21 Budsjett 2022 - økonomiplan  2022-2025 - uttalelse eldreråd 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Eldrerådet slutter seg til formannskapets forslag til budsjett 2022 og økonomiplan 2022-
2025 
 
 
 
Behandling 
, foreslått av ,  
Eldrerådet forelslo: Det er vanskelig å komme med noen større kritikk av budsjettet på det 
nåværende tidspunkt, da eldrerådet har forståelse for at kommunen er i en svært vanskelig 
økonomisk situasjon. Men det er også viktig at innsparingene ikke går ut over tryggheten til 
de eldre. Eldrerådet etterlyser en budsjettpost på komfyrvakter. Elderådet ønsker også en 
forsikring om at redusert bemanning ikke skal gå på bekostning av tryggheten og sikkerheten 
til de eldre.  
 
Kommunedirektørens forslag med eldrerådets forslag enstemmig vedtatt som eldrerådets 
uttalelse til Budsjett 2022 - økonomiplan 2022-2025 
 
ELD - 005/21 Vedtak: 
Eldrerådet slutter seg til formannskapets forslag til budsjett 2022 og økonomiplan 2022-
2025 
Det er vanskelig å komme med noen større kritikk av budsjettet på det nåværende 
tidspunkt, da eldrerådet har forståelse for at kommunen er i en svært vanskelig økonomisk 
situasjon. Men det er også viktig at innsparingene ikke går ut over tryggheten til de eldre. 
Eldrerådet etterlyser en budsjettpost på komfyrvakter. Elderådet ønsker også en forsikring 
om at redusert bemanning ikke skal gå på bekostning av tryggheten og sikkerheten til de 
eldre.  
 
 
 

 
 
Ørjan Skavholm 
ref 


